

# သက်သာလောနိ တ်သြဝါဒစာဒုတိယစောင်

နိဒါန်း

ခရစ်တော်တစ်ဖန်ကြွလာတော်မူခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ သက်သာလောနိ တ်အသင်းတော်တွင်မတည်မငြိမ်မှုရှိနေသေး၏။ သခင်ဘုရားကြွလာတော်မူရာနေ့ရက်ကျရောက်ပြီးပြီဟူသောယုံကြည်ယူဆချက်မှားယွင်းကြောင်းကိုတင်ပြရန် သက်သာလောနိ တ်သြဝါဒစာဒုတိယစောင်ကိုရှင်ပေါလုရေးသားပေးသည်။

ခရစ်တော်တစ်ဖန်ကြွလာတော်မမူမီကိုယ်တော်ကိုအတိုက်အခံပြုမည့် သူယုတ်မာကြီး'' ဟုအမည်တွင်သူ၏ဦးဆောင်မှုဖြင့် ဆိုးညစ်ယုတ်မာမှုများသည် အဆိုးရွားဆုံးအခြေအနေသို့ရောက်ရှိလာရဦး မည်ဖြစ်ကြောင်းသွန်သင်၏။

သက်သာလောနိ တ်အသင်းတော်ဝင်တို့သည် ဆင်းရဲဒုက္ခအမျိုးမျိုးတို့ကိုခံနေရသော်လည်း ခရစ်တော်ကိုယုံကြည်မှုခိုင်မာစေရန် လည်းကောင်း၊ မိမိနှင့်မိမိ၏လုပ်ဖော်ကိုင်ဘက်များကဲ့သို့ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း

ရှာဖွေလုပ်ကိုင်နေကြရန်လည်းကောင်း၊	ကောင်း
မြတ်သောအမှုတို့ကိုဆောင်ရွက်ရာတွင်ဇွဲ	
လုံ့လရှိကြရန်လည်းကောင်း	တမန်တော်
ကြီးကအလေးအနက်တိုက်တွန်းပေသည်။	

**အကြောင်းအရာအကျဉ်းချုပ်**

နိဒါန်း ၁:၁-၂

ချီးကူးစကားပြောကြားခြင်း ၁:၃-၁၂

ခရစ်တော်ကြွလာတော်မူခြင်းအကြောင်းနှင့်

ပတ်သက်သောသွန်သင်ချက် ၂:၁-၁၇

ခရစ်ယာန်ပြုမှုကျင့်ကြံမှုနှင့်ပတ်သက်၍

တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ခြင်း ၃:၁-၁၆

နိဂုံး ၃:၁၇-၁၈

1 ပေါလု၊ သိလ္လာနု၊ တိမောသေတို့ထံမှငါတို့ အဖဘုရားသခင်နှင့်အရှင်သခင်ယေရှု ခရစ်၏လူစုတော်ဖြစ်သော သက်သာလော နိတ်အသင်းတော်ဝင်တို့ထံသို့စာရေးလိုက် ပါသည်။-

☆ 2 ငါတို့၏အဖဘုရားသခင်နှင့်အရှင်သခင် ယေရှုခရစ်ထံတော်မှ ကျေးဇူးတော်နှင့်ငြိမ် သက်ခြင်းကိုသင်တို့ခံစားရကြပါစေ သတည်း။

ခရစ်တော်ကြွလာချိန်၌တရားစီရင်တော်မူမည့် အကြောင်း

---

☆ 1:1 တာ ၁၇:၁။

3 ငါတို့၏ညီအစ်ကိုတို့၊ သင်တို့ကိုအကြောင်း ပြု၍ ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်ကိုငါတို့ အစဉ်မပြတ်ချီးမွမ်းနေရကြသည်။ ယင်းသို့ ချီးမွမ်းသင့်ပေသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် သင်တို့ယုံကြည်ခြင်းအလွန်တိုးပွားလျက် အချင်းချင်းတစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက် ပိုမိုချစ်ခင်လျက်နေကြသောကြောင့်ဖြစ်၏။-

4 ထို့ကြောင့်ငါတို့ကိုယ်တိုင်ပင်လျှင်သင်တို့ အကြောင်းကိုဘုရားသခင်၏အသင်းတော် များတွင်ဂုဏ်ယူပြောဆိုကြ၏။ သင်တို့သည် ညှဉ်းဆဲနှိပ်စက်ခြင်းနှင့်ဆင်းရဲဒုက္ခများကို ခံရသော်လည်းကြံ့ခိုင်လျက်၊ ယုံကြည်ခြင်း ခိုင်မြဲလျက်ရှိသည်ကိုထောက်၍ငါတို့ ဂုဏ်ယူပြောဆိုကြ၏။

5 ဤတွင်ဘုရားသခင်၏စီရင်တော်မူချက် သည်တရားမျှတကြောင်းထင်ရှား၏။ သို့ ဖြစ်၍သင်တို့သည်ကိုယ်တော်၏နိုင်ငံတော် နှင့်ထိုက်တန်သူများဖြစ်လာကြလိမ့်မည်။ သင်တို့သည်နိုင်ငံတော်အတွက်ကြောင့် ယခုဆင်းရဲဒုက္ခခံနေရကြသည်။- 6 ဘုရားသခင်သည်တရားသဖြင့်စီရင်တော် မူသောအရှင်ဖြစ်တော်မူသည်အတိုင်း သင်တို့ ကိုဆင်းရဲဒုက္ခရောက်စေသူတို့အားဆင်းရဲ ဒုက္ခရောက်စေတော်မူလိမ့်မည်။- 7-8 ယခုဆင်းရဲဒုက္ခရောက်လျက်ရှိသော်

နှင့်အတူငါတို့ကိုလည်းစိတ်သက်သာရာ  
ရစေတော်မူလိမ့်မည်။ သခင်ယေရှုသည်  
တန်ခိုးကြီးသောကောင်းကင်တမန်များ  
ခြံရံလျက်မီးလျှံနှင့်တကွ ကောင်းကင်ဘုံ  
မှကြွလာတော်မူသောအခါ၌ဘုရား သခင်သည်  
မိမိကိုပစ်ပယ်သူတို့နှင့်ငါ တို့သခင်ယေရှုအကြောင်းသတင်းကောင်း  
ကိုမလိုက်နာသူတို့အားအပြစ်စီရင် တော်မူလိမ့်မည်။-  
9-10 ကိုယ်တော်သည်မိမိလူစုတော်အားဖြင့်  
ဘုန်းအသရေကိုလည်းကောင်း၊ ယုံကြည်သူ  
အပေါင်းတို့၏ကြည်ညိုလေးစားခြင်းကို  
လည်းကောင်းခံယူရန်တရားစီရင်တော်မူ  
ရာနေ၍ကြွလာတော်မူသောအခါ ထိုသူ  
တို့ခံရမည့်အပြစ်ဒဏ်မှာထာဝရဆုံးရှုံး  
ပျက်စီးခြင်းဖြစ်သည်။ တစ်နည်းအားဖြင့်  
သခင်ဘုရားရှေ့တော်မှလည်းကောင်း၊ ကိုယ်  
တော်၏ကြီးမြတ်သည့်ဘုန်းအသရေတော်  
မှလည်းကောင်းပယ်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ သင်  
တို့သည်ငါတို့ဟောပြောသက်သေခံသည်  
ကိုယုံကြည်သည်ဖြစ်၍ကိုယ်တော်ကိုဂုဏ်  
ပြုချီးကူးသည့်လူစုတွင်ပါဝင်ကြလိမ့် မည်။\*  
11 ဤအကြောင်းကြောင့်ငါတို့သည်သင်တို့  
အတွက်အစဉ်အမြဲဆုတောင်းပ တု ထနာ

\* 1:9-10 ဟေရှု၊ ၂:၁၀။

ပြုကြ၏။ သင်တို့သည်ရွေးကောက်တော်မူခြင်းကျေးဇူးတော်နှင့်အညီပြုမူကျင့် ကြံနိုင်ကြစေရန် ငါတို့၏ဘုရားသခင် အားငါတို့တောင်းလျှောက်ကြ၏။ ကိုယ်တော် သည်တန်ခိုးတော်အားဖြင့်သင်တို့၏ကောင်းမြတ်သည့်လိုအင်ဆန္ဒရှိသမျှကိုပြည့်ဝစေတော်မူ၍ သင်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းအရ ပြုသမျှသောအမှုတို့ကိုပြီးမြောက် ခွင့်ပေးတော်မူပါစေသော။-  
 12 ဤနည်းအားဖြင့်ငါတို့အရှင်သခင်ယေရှု၏နာမတော်သည်သင်တို့ကိုအကြောင်းပြု၍ ဘုန်းအသရေတော်ထွန်းတောက်လိမ့်မည်။ သင်တို့သည်လည်းကိုယ်တော်ကိုအကြောင်းပြု၍ ဘုန်းအသရေထွန်းတောက်ကြလိမ့်မည်။ ငါတို့၏ဘုရားသခင်နှင့်အရှင်သခင်ယေရှု ခရစ်၏ကျေးဇူးတော်အားဖြင့်ဤသို့ ဖြစ်ပါစေသော။

## 2

### သူယုတ်မာကြီး

1 ညီအစ်ကိုတို့၊ ငါတို့အရှင်ယေရှုခရစ်တစ်ဖန်ကြွလာတော်မူခြင်းအကြောင်း၊ ကိုယ်တော်နှင့်အတူရှိရန်ငါတို့စုရုံးရကြခြင်း အကြောင်းတို့နှင့်ပတ်သက်၍သင်တို့အငါပြောလို၏။-☆ 2 သခင်ဘုရားကြွလာတော်မူရာနေ့ကျရောက်ပြီဖြစ်ကြောင်းလူတို့ပြောဆိုသည်ကိုကြားရသောအခါ သင်တို့သည်ရုတ်တရက်

☆ 2:1 ၁သက်၊ ၄:၁၅-၁၇။

စိတ်ရှုပ်ထွေးကာမတည်မငြိမ်မဖြစ်ကြနှင့်။  
 ဤသို့ပြောဆိုခြင်းသည်ငါတို့ပရောဖက်  
 ပြုခြင်းအားဖြင့်ပြောသောစကားဟူ၍ ဖြစ်စေ၊  
 ငါတို့တရားဟောရာတွင်ပြောသော စကားဟူ၍ဖြစ်စေ၊  
 ငါတို့စာတွင်ပါရှိ သည့်စကားဟူ၍ဖြစ်စေလူတို့ထင်  
 ကောင်းထင်ကြပေလိမ့်မည်။- 3 ဤအကြောင်းနှင့်ပတ်သက်၍လူတို့မှား  
 စွာပြောဆိုနေသည်ကိုလုံးဝမယုံကြနှင့်။  
 နောက်ဆုံးပုန်ကန်မှုကြီးမဖြစ်ပေါ်မီနှင့်  
 ငရဲသို့လားရမည်ဖြစ်သောသူယုတ်မာ  
 ကြီးမပေါ်ထွန်းမီထိုနေ့ရက်သည်ကျ ရောက်လိမ့်မည်မဟုတ်။-  
 4 သူသည်လူတို့ကိုးကွယ်သောအမည်ခံ  
 ဘုရားမှန်သမျှကိုအတိုက်အခံပြု၍ မိမိသည်ဘုရားတကာတို့ထက်တန်ခိုး  
 ကြီးသည်ဟုဆိုလိမ့်မည်။ သူသည်ဘုရား  
 သခင်၏ဗိမာန်တော်ထဲသို့ပင်လျှင်ဝင်၍  
 ထိုင်ကာမိမိကိုယ်ကိုဘုရားဟုကြေညာလိမ့်မည်။\*  
 5 ငါသည်သင်တို့နှင့်အတူရှိခဲ့စဉ်အခါက  
 ဤအကြောင်းအရာများကိုသင်တို့အား  
 ပြောပြခဲ့၏။ သင်တို့မမှတ်မိကြသလော။-  
 6 ယခုအခါထိုအကြောင်းအရာများမဖြစ်  
 ပျက်သေးသည်မှာဟန့်တားသည့်အရာရှိ  
 သောကြောင့်ဖြစ်ပေသည်။ ထိုအရာသည်  
 အဘယ်အရာဖြစ်ကြောင်းကိုသင်တို့သိ

\* 2:4 ဒါ ၁၁:၃၆။ ယေဇ၊ ၂၈:၂။

ကြ၏။ သို့ဖြစ်၍သူယုတ်မာကြီးသည်  
အချိန်ကျသောအခါပေါ်ထွန်းလာလိမ့် မည်။-

7 လျှို့ဝှက်လျက်ရှိသည့်ယုတ်မာမှုကြီးသည်  
ယခုအခါ၌ပင်လျှင်လှုပ်ရှားလျက်ရှိပေပြီ။

သို့ရာတွင်ဟန့်တားသူကိုဖယ်ရှားလိုက်သော  
အခါဖြစ်ပျက်မည့်အကြောင်းအရာတို့သည်

ဖြစ်ပျက်လာလိမ့်မည်။- 8 ထိုအခါသူယုတ်မာကြီးသည်ပေါ်လွင်ထင်  
ရှားလာပေအံ့။ သို့ရာတွင်အရှင်ယေရှုကြွ

လာတော်မူသောအခါသူယုတ်မာကြီးအား  
မိမိ၏ထွက်သက်လေဖြင့်ကွပ်မျက်၍ဘုန်း

ရောင်ခြည်တော်ဖြင့်ပယ်ရှားတော်မူလိမ့်မည်။-

☆ 9 သူယုတ်မာကြီးသည်စတုရန်းတန်ခိုးကိုခံယူ  
၍ရောက်ရှိလာသောအခါ အံ့ဩဖွယ်ရာထူးဆန်း

သောနိမိတ်လ ကု ခဏာအတုအယောင်အမျိုးမျိုး  
ကိုပြလိမ့်မည်။-☆ 10 ထိုနောက်မှချသေကြေပျက်စီးကြမည့်သူတို့

အားယုတ်မာသည့်နည်းအမျိုးမျိုးဖြင့်လှည့်စား  
လိမ့်မည်။ ထိုသူတို့သည်ကယ်တင်ခြင်းရနိုင်ရန်

သမ္မာတရားတော်ကိုနှစ်သက်လက်ခံမှုမရှိ  
ကြသောကြောင့်ယင်းသို့သေကြေပျက်စီးရ ပေတော့အံ့။-

11 ဤအကြောင်းကြောင့်ဘုရားသခင်သည်သူတို့  
အားအလှည့်စားခံစေလျက်အမှားကိုအမှန်

ဟုယုံစေတော်မူ၏။- 12 သို့ဖြစ်၍သမ္မာတရားကိုမယုံကြည်ဘဲ

☆ 2:8 ဟေရှု၊ ၁၁:၄။ ☆ 2:9 မ၊ ၂၄:၂၄။

အပြစ်ပြုရန်နှစ်သက်ကြသူတို့သည်အပြစ်  
ဒဏ်စီရင်တော်မူခြင်းကိုခံရကြလတုတံ့။

ကယ်တင်ခြင်းခံရစေရန်သင်တို့အား

ရွေးကောက်တော်မူခြင်း

13 ညီအစ်ကိုတို့၊ သခင်ဘုရားချစ်တော်မူသော  
 သင်တို့ကိုအကြောင်းပြု၍ ငါတို့သည်ဘုရား  
 သခင်၏ကျေးဇူးတော်ကိုအစဉ်အမြဲချီး  
 မွမ်းရကြမည်။ သင်တို့သည်သမ္မာတရားတော်  
 ကိုယုံကြည်ကြသည့်အတွက်ကြောင့်လည်း  
 ကောင်း၊ ဝိညာဉ်တော်တန်ခိုးအားဖြင့်ကိုယ်တော်  
 ၏သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သောလူစုတော်ဝင်များ  
 ဖြစ်လာသည့်အတွက်ကြောင့်လည်းကောင်း  
 ဘုရားသခင်ဦးစွာပထမရွေးကောက်  
 ကယ်တင်တော်မူသောလူစုတွင်သင်တို့  
 ပါဝင်ကြသည်ဖြစ်ရာကျေးဇူးတော်ကို  
 ချီးမွမ်းရပေသည်။- 14 သင်တို့သည်ယင်းသို့ကယ်တင်ခြင်းကိုခံရ၍  
 ငါတို့အရှင်သခင်ယေရှုခရစ်နှင့်အတူ  
 ဘုန်းအသရေတော်ကိုခံယူနိုင်ကြစေရန်  
 ဘုရားသခင်သည်ငါတို့ဟောပြောကြေညာ  
 သည့်သတင်းကောင်းအားဖြင့် သင်တို့ကိုရွေး  
 ချယ်တော်မူသတည်း။- 15 သို့ဖြစ်၍ညီအစ်ကိုတို့၊  
 သင်တို့သည်ကြံ့ကြံ့ ခိုင်ခိုင်ရပ်တည်နေကြလော့။  
 ဟောပြောခြင်း အားဖြင့်လည်းကောင်း၊



စာအားဖြင့်လည်းကောင်း သင်တို့အားငါတို့သွန်သင်ခဲ့သည့်သစ္စာ  
တရားများကိုလက်မလွတ်စေကြနှင့်။

16 ငါတို့အရှင်သခင်ယေရှုခရစ်ကိုယ်တော်တိုင်  
သည်လည်းကောင်း၊ ငါတို့ကိုချစ်တော်မူ၍  
ကျေးဇူးတော်အားဖြင့်ခိုင်မြဲသည့်မျှော်လင့်  
ခြင်းနှင့်မြဲမြံသောရဲရင့်ခြင်းကိုပေးသနား  
တော်မူသောငါတို့အဖဘုရားသခင်သည် လည်းကောင်း၊-

17 သင်တို့အားကောင်းမြတ်သည့်စကားနှင့်ကောင်း  
မြတ်သည့်အမှုအမျိုးမျိုးကိုအစဉ်အမြဲ  
ပြောဆိုပြုမူနိုင်စေရန် အားပေး၍စွမ်းရည်  
သတ္တိကိုပေးတော်မူပါစေသော။

### 3

#### ငါတို့အတွက်ဆုတောင်းကြလော့

1 ညီအစ်ကိုတို့၊ နောက်ဆုံးအနေဖြင့်မှာကြား  
လို၏။ သခင်ဘုရား၏တရားတော်သည်သင်  
တို့ထံမှာကဲ့သို့အရပ်တကာတွင်လျင်မြန်  
စွာပျံ့နှံ့၍ ဘုန်းအသရေတော်ထွန်းတောက်  
နိုင်စေရန်ငါတို့အတွက်ဆုတောင်းကြလော့။-

2 ဘုရားသခင်သည်ငါတို့အားသူယုတ်မာ  
များနှင့်ဆိုးညစ်သူတို့၏ဘေးအန္တရာယ်မှ  
ကယ်ဆယ်တော်မူရန်ကိုလည်းဆုတောင်းကြ

လော့။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်တရားတော် ကိုလူတိုင်းပင်မယုံကြည်သောကြောင့်ဖြစ် သည်။

3 သို့ရာတွင်သခင်ဘုရားသည်သစ္စာတော်အရှင် ဖြစ်တော်မူသည်နှင့်အညီ သင်တို့အားကြံ့ခိုင် စေ၍မာရ်နတ်၏ဘေးမှကာကွယ်တော်မူလိမ့်မည်။-

4 သခင်ဘုရားသည်ငါတို့အားသင်တို့အပေါ် တွင်ယုံကြည်စိတ်ချစေတော်မူ၏။ သင်တို့သည် ငါတို့မှာကြားခဲ့သည့်အတိုင်းယခုအခါ ဌ်ပြုကျင့်လျက်ရှိကြသည်နည်းတူ နောင် အခါ၌လည်းဆက်လက်ပြုကျင့်ကြမည် ကိုငါတို့စိတ်ချယုံကြည်၏။

5 သင်တို့သည်ဘုရားသခင်၏မေတ္တာတော်ကို ပိုမို၍သိမြင်နားလည်နိုင်ကြစေရန်လည်း ကောင်း၊ ခရစ်တော်နည်းတူသည်းခံနိုင်ကြ စေရန်လည်းကောင်း သခင်ဘုရားသည်သင် တို့ကိုလမ်းညွှန်တော်မူပါစေသော။

လူတိုင်းအလုပ်လုပ်ရကြမည်

6 ညီအစ်ကိုတို့၊ အပျင်းကြီးသူညီအစ်ကို အပေါင်းတို့နှင့်လည်းကောင်း၊ ငါတို့ပေးအပ် သည့်ညွှန်ကြားချက်များကိုမလိုက်နာသူ တို့နှင့်လည်းကောင်း မပေါင်းဖော်ကြရန်အရှင် ယေရှုခရစ်၏နာမတော်ကိုအမှီပြုလျက် သင်တို့ကိုငါတို့ပညတ်၏။- 7 သင်တို့သည်ငါတို့အလုပ်လုပ်ခဲ့သည့်စံ နမူနာကိုလိုက်၍ပြုကျင့်သင့်သည်ကို သင်

တို့ကိုယ်တိုင်ကောင်းစွာသိရှိကြပေသည်။  
 သင်တို့နှင့်အတူရှိစဉ်အခါကငါတို့သည်  
 အလုပ်မလုပ်ဘဲမနေခဲ့ကြ။- 8 ငါတို့စားစရိတ်မှန်သမျှကိုငါတို့ကျခံ  
 ခဲ့ကြ၏။ သင်တို့တစ်ဦးတစ်ယောက်အားမျှ  
 ငါတို့အတွက်တာဝန်မရှိရစေရန် ငါတို့  
 သည်အလုပ်ကိုပင်ပန်းစွာနေ့ရောည  
 လုပ်ကိုင်ခဲ့ကြ၏။- 9 ယင်းသို့ပြုကြခြင်းမှာငါတို့တွင်သင်တို့  
 ၏အထောက်အပံ့ကိုတောင်းပိုင်ခွင့်မရှိကြ  
 ၍မဟုတ်။ သင်တို့လိုက်လျှောက်ရန်စံနမူနာ  
 ရရှိကြစေရန်သာဖြစ်၏။- 10 သင်တို့နှင့်အတူရှိခဲ့စဉ်အခါကငါတို့  
 သည်သင်တို့အား "အလုပ်မလုပ်လိုသူသည်  
 အစားအစာလည်းမစားရ" ဟူ၍သွန်သင် လေ့ရှိ၏။

11 သင်တို့အထဲတွင်အပျင်းကြီးလျက်အလုပ်  
 မလုပ်ဘဲ သူတစ်ပါးတို့၏ကိစ္စများတွင်ဝင်  
 ရောက်စွက်ဖက်နေတတ်သူများရှိကြောင်း  
 သိရပေသည်။- 12 ဤကဲ့သို့သောသူတို့အားငြိမ်ဝပ်စွာနေထိုင်  
 ကာအလုပ်ကိုလုပ်၍အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း  
 ကြရန် ငါတို့သည်အရှင်သခင်ယေရှုခရစ်  
 ၏နာမတော်ကိုအမှီပြုလျက်အမိန့်ပေး ၍တိုက်တွန်း၏။

13 သို့ရာတွင်ညီအစ်ကိုတို့၊ သင်တို့သည်အဘယ်  
 အခါ၌မျှစိတ်မပျက်အားမလျော့ဘဲ ကောင်းသောအကျင့်ကိုပြုကျင့်ကြ

14 အကယ်၍လူတစ်စုံတစ်ယောက်သည်ဤစာ  
 တွင်ပါရှိသည့်ညွှန်ကြားချက်များကိုမလိုက်

နာသော် ထိုသူကိုသတိပြု၍အရှက်ရစေ  
ရန်သူနှင့်မပေါင်းဖော်ကြနှင့်။- 15 သို့ရာတွင်သူ့အားရန်သူကဲ့သို့သဘောမ  
ဘဲ ညီအစ်ကိုကဲ့သို့သဘောထားကာသတိပေး ကြလော့။

နိဂုံးချုပ်စကား

16 ငြိမ်သက်ခြင်း၏အရှင်သခင်ဘုရားကိုယ်တော်  
တိုင်သင်တို့အား အခါခပ်သိမ်းနည်းအမျိုးမျိုး  
ဖြင့်ငြိမ်သက်ခြင်းကိုပေးသနားတော်မူပါ စေသော။  
သခင်ဘုရားသည်သင်တို့နှင့်အတူ ရှိတော်မူပါစေသော။

17 ငါ၏လက်ဖြင့်ဤစာလုံးများကိုရေး၏။ ငါ  
ပေါလုသည်သင်တို့အားနှုတ်ဆက်၏။ ငါပေး  
ပို့သောစာတိုင်းတွင်ဤအတိုင်းလက်မှတ်ရေး ထိုး၏။  
ဤကဲ့သို့ငါရေး၏။

18 ငါတို့အရှင်သခင်ယေရှုခရစ်၏ကျေးဇူး  
တော်ကိုသင်တို့အားလုံးခံစားရကြပါ စေသတည်း။  
သက်သာလောနိတ်ဩဝါဒစာဒုတိယစောင်ပြီး၏။

**Common Language Bible**  
**Burmese: Common Language Bible Bible without**  
**Deuterocanon**

Public Domain

Language: Myanmar language (Burmese)

Translation by: Bible Society of Myanmar

**Burmese Common Language Bible**

This translation is published by the Bible Society of Myanmar.

If you are interested in obtaining a printed copy, please contact the Bible Society of Myanmar at <https://bsmyanmar.org/>.

© 2005 Bible Society of Myanmar

2014-03-30

---

PDF generated using Haiola and XeLaTeX on 11 Nov 2022 from source files dated 1 Jul 2021

de6d28cc-10f3-5485-8960-5628a6c52793